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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének rendkívüli ülésén 2011. március 30-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak:  Kochnyák Sándor, Radovics Istvánné,  Nebehaj Rudolfné,   Simonek Antal, 

Szivek Péter, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a megválasztott 

képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes.  

 

Napirendi pontok:  

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

2. Az egészségügyi ellátás helyzete 

3. A falu szociális helyzete 

4. Művelődési Ház nagyterem használatáról 

5. Tagintézmény-vezetői pályázat összeállítása 

6. KEOP Iskola pályázat 

7. Az Egészségház pályázatba foglalt 2 székes szájsebészeti rendelő berendezése 

8. Belső ellenőrzés tapasztalatai 

9. Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2010. évi munkájáról 

10. Országos közút önkormányzati tulajdonba vétele – NKH felajánlása 

11. Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás II. félévi beszámolója 

12. TIOP beszerzés műszaki tartalmának összeállítása, értékelési szempontok 

13. Ételszállítási szerződés  

14. Házasságkötés – rendeletalkotás  

15. Egyebek 

 

A Képviselő-testület a napirendet 7 igen szavazattal elfogadta. 

 

1. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

Gaál Lajos: Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. A napi ügyek folynak tovább. Jelenleg 

5 pályázatot kell figyelemmel kísérni: TIOP beszerzés, vis maior Dózsa Gy u., vis maior Iskola 

utca 88.,  Egészségház projekt tervmódosítása, beszámoló a VÁTI felé a Művelődési Ház tető 

módosításával kapcsolatban 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

2. Napirendi pont 

Az egészségügyi ellátás helyzete 

a) Dr. Kéninger Anna gyermekorvos  

Radovics Istvánné: Van-e olyan gyerek, aki alultáplált?  

Dr. Kéninger Anna:  Az előfordulhat, hogy tartósan nem megfelelő minőségű ételeket  

fogyasztanak a gyerekek, de ez nem ránézésre látszik. Nehéz megállapítani. 
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Gaál Lajos: A HPV oltások beadásában való segítséget megköszöni, de viszonylag kevés volt az 

idén a jelentkező. 

Dr. Kéninger Anna:  2 cég gyárt ilyen oltást, meg kellene gondolni. A másik cég küldött 

tájékoztatást, kiküldtük az érintetteknek. Van ilyen akció, ez a cég még fog csinálni. Ez az 

önkormányzatnak kedvezőbb, mert olcsóbb. Megkérdezem a céget, lehet- e még csatlakozni. 

Futárcég hozta, azonnal ki kellett fizetni. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

b) Dr Bús János háziorvos  
Vöröskői István:  A születések száma és a halálozás 10 %-os eltérést mutat. Valós ez? 

Dr. Bús János: Igen, sajnos igaz. Érezhető az elszegényedés is a településen. 

Kochnyák Sándor: A szociális ügyekben is látható a folyamat. 

Radovics Istvánné: Jól működő kapcsolat van a szociális ügyintézővel, a háziorvost is kérjük 

jelezze, ha olyan beteggel találkozik, aki azért beteg, mert szegény vagy szorult helyzetben van. 

Dr. Bús János: Jelzem, de jönnek maguktól is. Közgyógyellátás mellett láthatóan növekszik 

azok száma, akik egy Dorogra  küldéskor is kérik az úti költség megtérítését.  

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

c) Salánkiné Radovics Mónika Ildikó védőnő 

Gaál Lajos: Az írásos anyag kikerült, a születések számáról már esett szó.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

  

3. Napirendi pont 

A falu szociális helyzete 

Gaál Lajos: Beindult az új foglalkoztatási rendszer, általában 4 órára lettek felvéve, de van 

három fő, aki teljes foglalkoztatással lett felvéve. Van egy szobafestő mázoló is közöttük, ez 

segítség az intézményekben. 

Kochnyák Sándor: Ha csökken az álláskeresési támogatás ideje, nem lesznek többen? 

Horváthné: Ezt előre nem lehet tudni, mert erre nincs rálátásunk. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

  

4. Napirendi pont 

Művelődési Ház nagyterem használatáról  

Gaál Lajos: A Művelődési Ház felújítása jelentős anyagi terhet ró az önkormányzatra, így 

javasolja, hogy a nagyteremet és a színpadot  csak fizetős rendezvényre  adják ki. 

Kochnyák Sándor: Vannak jótékonysági rendezvények, azokkal mi lesz? 

Gaál Lajos: Ezeket a rendezvényeket másképpen is lehet támogatni. Kérdezi a Képviselőket, 

hogy a javaslattal egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

23/2011. (III.30.) számú Határozata 
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Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Művelődési Ház nagytermét és a 

színpadot csak bérleti díj ellenében adja ki. A következő évi bérleti díjról minden év végén a 

díjak felülvizsgálatakor dönt. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. március 31. 

 

5. Napirendi pont 

Tagintézmény-vezetői pályázat összeállítása 

Gaál Lajos: Az előterjesztés tartalmazza mindazon kötelező elemeket, melyeket a pályáztatónak 

kötelessége figyelembe venni. Az egyéb feltételek között tehet ajánlást a képviselő-testület, hogy 

a kiíráskor és a pályázat elbírálásakor az intézményvezető asszony és az igazgató tanács milyen 

szempontokat vegyen figyelembe. A mi településünk esetében a szlovák nemzetiségi nyelv 

beszéd szintű ismerete, a falu hagyományainak ismerete lényeges. Ezeket javasolja beilleszteni. 

Kérdezi a képviselőket, hogy a javaslattal egyet értenek-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

24/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kincses József Általános Iskola tagintézmény-vezetői 

állásának meghírdetésekor javasolja az egyéb feltételek között feltüntetni, hogy előnyt jelent a 

szlovák nemzetiségi nyelv beszéd szintű ismerete, a falu hagyományainak ismerete. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. március 31. 

 

Gaál Lajos: Az óvodai tagintézmény-vezetői pályázat kiírását nem javasolja, mert a jelenlegi 

vezető 2 év múlva nyugdíjba mehet és a közalkalmazotti törvény lehetővé teszi a megbízás 

pályázaton kívüli meghosszabbítását. Ezt javasolja elfogadásra. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

25/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete nem javasolja pályázat kiírását a Kiserdei Óvoda „Horička” 

Kesztölc (2517 Kesztölc, Cseresznyéshát u. 2.)  tagintézmény-vezetői állására, mivel a jelenlegi 

vezető 2 év múlva nyugdíjba mehet. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. március 31. 

 

6. Napirendi pont 

KEOP  pályázat  energiatakarékos fűtési rendszerre 

Gaál Lajos: Üdvözli Weiss Tímeát, aki, mint már ismert a testület előtt, pályázatíró és a 

műszaki szakértő asszonyt. Az iskola fűtési rendszerének megújítására ismertetnek egy pályázati 

lehetőséget. 
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Weiss Tímea: A pályázat lényege, hogy a jelenlegi és megvalósulás utáni eredmény között 50 % 

energia megtakarítást kell kimutatni, feltéve, hogy a megtakarítás 25%-a   megújuló energiából 

származik. Nincs sok lehetőség megújuló energiafajtára itt, ezért a pellet kazánt javasolja, bár  

vannak hátrányai. 

Radovics Istvánné: Tulajdonképpen mi a pellet? 

Weiss Tímea: Többféle lehet, fa brikett, szalma lényege, hogy tömörítve van.  

Nebehaj Rudolfné: Mennyire automatizált ez a rendszer? 

Weiss Tímea: 1 havi adag halmozható fel. 

Gaál Lajos: Van gyártó a környéken?  

Weiss Tímea: Meg kell vizsgálni.  

Vöröskői István: Meddig kell eldönteni? 

Weiss Tímea: December végéig folyamatosan lehet benyújtani, de keretösszeg van, ami 

elfogyhat. A kezdést el lehet tolni 2012-re.  

Szivek Péter: Meddig kell befejezni? 

Weiss Tímea: Két év alatt kell befejezni a kijelölt kezdődátumhoz képest, de ütemezni kell. 

Nebehaj Rudolfné: Nem lehet csak a szigetelésre beadni? 

Weiss Tímea: Nem jön ki az 50 %-os energia megtakarítás. 

Simonek Antal: Két variációt nem lehet kidolgozni? 

Weiss Tímea: Ki lehet mutatni pontosan, de ehhez több információ kell.  

Szakértő: Meg lehet csinálni, de komoly előkészítő munka kell, ennek már vannak olyan 

költségei, amit már nem tudnak ingyen felvállalni.  

Radovics Istvánné: Már az is segítség, ha szétválik a dolog. A napenergia része csak a meleg 

vizes ellátást biztosítja? 

Gaál Lajos: Kondenzációs kazán beállítása lehet-e? 

Szakértő: Ha felmérési tervet csináltatnak, pontos tervet, belmagasság, nyílászárók, mi miből 

van, van e beton vagy nincs, akkor ennek alapján mondunk 3 variációt el lehet készíteni, de 20% 

körüli eltérés akkor is lehet, de kicsit pontosabb. Ez még nem kivitelezés szintű, de  anyagilag 

beleférhet. 

Vöröskői István: Ez a felmérési terv kell a pályázathoz?  

Weiss Tímea: Csak beavatkozási terv kell a pályázathoz, mert nem engedély köteles.  

Szakértő: Megmondja mi mibe kerül, be lehet vonni a helyi erőket. Felmérési terv: kb. 500-

600.-Ft/m2 . Energia számítás, vesztés, szükség + tanusítvány: 200-1.000 e Ft. Ezekből már lehet 

számítást végezni. 

Nebehaj Rudolfné: Finanszírozás? 

Weiss Tímea: Utófinanszírozás, vagy szállítói, el lehet dönteni. 

Szivek Péter: Mikor kell az önrész a szállítóinál? 

Weiss Tímea: Mindig hozzá kell tenni. Táblázatban felsorolva a pályázat benyújtásához 

szükséges előzetes költségek. 

Weiss Tímea: Felmérési tervet kellene elkészíteni. 

Gaál Lajos: Építész úr pénteken jön, megbeszélem vele. 

 

7.  Napirendi pont 

Az Egészségház pályázatba foglalt 2 székes szájsebészeti rendelő berendezése 

Gaál Lajos: Ez csak egy rövid tájékoztatás. Fel kell tenni a kérdést a az ÁNTSZ-nek megvette e 

a praxisjogot a doktornő vagy kapta? 
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8. Napirendi pont 

Belső ellenőrzés tapasztalatai 

Gaál Lajos: A belső ellenőr elküldte a tavalyi évi vizsgálatainak összegzését. Az írásos anyagot 

megkapták. Nincs benne semmi olyan észrevétel, mely gondot okozhatna. A hibák kijavíttatása 

jegyzőasszony feladata. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

26/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a belsőellenőrzés tapasztalatairól szóló jelentést elfogadta.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. március 31. 

 

9.  Napirendi pont 

Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2010. évi munkájáról 

Siska Gábor ÖTE parancsnok: Tűzesetekről: idén már 20 eset volt. Az átégetéseket is 

csináljuk, ha a gazdák is kérik, ott is segítünk. A megelőzésre kell a hangsúlyt fektetni, túl sok a 

külső tűz,  ezeknél egyértelmű, hogy szándékos. Sajnos a vizet nem lehet felvinni, nem csak mi, 

az államiak sem tudják. Túl sok a gyújtogatás, a felelőtlen magatartás, össze kell fogunk.  

Tavaly és idén is előfordultak kéménytüzek, nehéz az oltás, s az oltással is kárral jár. Ha oltáskor 

a kéményt víz éri, tönkre megy. A friss fa hamar lecsapódik, kormoz s felgyülemlett korom 

belobban.  A héten járnak a kéményseprők, ne csak pénzt szedjenek, kotortasson is mindenki. 

Gépészet: próbálnak pályázni. A tűzoltó autó az utolsó műszakin ment át, jelezték, hogy többször 

már nem valószínű, hogy kaphat műszakit. Le kell cserélni. A pályázat kiírói nem tekintik, hogy 

egyesület vagyunk, 1 M forintból még egy autót sem tudunk venni. Az elvárások nagyok. Új 

vezető van a katasztrófa védelem élén, nagy reménnyel nézünk elébe. Az önkormányzat is 

pályázhat, a tömlők is cserére szorulnak.  

Gaál Lajos: Ha lesz pályázat megpróbáljuk. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

27/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete az Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolóját elfogadta.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. március 31. 

 

10. Napirendi pont 

 Országos közút önkormányzati tulajdonba vétele – NKH felajánlása 

Gaál Lajos: Megkereste községünket a Közlekedésfejlesztési Koordinációs Központ, hogy a 

kesztölci 014/4 hrsz.-ú, út besorolású ingatlant, mely országos közútként van nyilvántartva vegye 

önkormányzati tulajdonba Kesztölc község önkormányzata.  
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Vöröskői István: Több éve szeretné elérni, hogy a közútkezelő vegye tulajdonába és kezelésébe 

a helyközi autóbuszjárat útvonalának azt a részét, mely most az önkormányzat tulajdona. Ez az 

útszakasz 1417 hrsz-ú tér egy része, a 1418, az 1781/63, az 1781/19 és az 1474/2 hrsz.-ú közút 

vagyis az új buszfordulóig vegye át az utat, cseréljük el. 

Gaál Lajos: Kérdezi a képviselőket, hogy a javaslattal egyet értenek-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

28/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  kesztölci 014/4 hrsz.-ú, út besorolású 

ingatlant, mely országos közútként van nyilvántartva önkormányzati tulajdonba veszi, 

amennyiben a magyar közút Nonprofit Zrt. átveszi az önkormányzattól a helyközi autóbuszjárat 

útvonalának azt a részét, mely most az önkormányzat tulajdona. Ez az útszakasz 1417 hrsz-ú tér 

egy része, a 1418, az 1781/63, az 1781/19 és az 1474/2 hrsz.-ú közút vagyis az Esztergomi út 

végétől az új buszfordulóig tartó útszakasz. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. április 30. 

 

 

11. Napirendi pont 

Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás II. félévi beszámolója 

Gaál Lajos: Az írásos anyagot megkapták a Képviselő. Kíván-e kérdést feltenni, hozzászólni 

valaki? 

Nem. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

29/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás II. félévi 

beszámolóját. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

12. Napirendi pont 

TIOP beszerzés műszaki tartalmának összeállítása, értékelési szempontok 

Gaál Lajos: A napirendi pont tájékoztató jellegű. Közbeszerzést kell kiírni, mely meghívásos 

lesz, 3 árajánlat kell. Ma jelentkezett egy hozzáértő tanár, informatikus, aki összeállítja a 

kiküldendő anyagot. Ha elkészült, megkapják a képviselők is.  

 

13. Napirendi pont 

Ételszállítási szerződés  

Gaál Lajos: Megkaptuk tájékoztatás céljából a az Idősek Klubja ételszállítási szerződését, 

melyet a dorogi központ kötött az eddigi szolgáltatóval. Döntést nem igényel. 
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14. Napirendi pont 

Házasságkötés 

Bognárné: Törvényi változás miatt került a rendelet módosításra. Az eddigiektől eltérően, csak 

hivatali időben ingyenes a házasságkötés, egyéb esetekben az előterjesztés szerint kell fizetni. 

Gaál Lajos: Kérdezi a képviselőket, hogy az előterjesztett rendeletet elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendeletet fogadta el: 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének  

 5/ 2011.(IV.1.) önkormányzati rendelete   

 a munkaidőn és hivatali helyiségen kívüli házasságkötés díjazásáról 

 

15. Napirendi pont 

Egyebek 

Sport:  

Tóth Mihály elnök: Műfüves pálya pályázati kiírásról mondja el, hogy csak önkormányzat 

pályázhat.  22x44 m méretű pálya, teljes világítással, kerítéssel 24 M Ft lenne, melyből 4 M 

önrész. Van-e esély az esetleges pályázatra? Egyszerű a pályázat megírása, bár nagyon rövid idő 

lenne rá.  

Vöröskői István: Kérdése: utófinanszírozott? 

Tóth Mihály: Ha megy a pályázat, van, aki ezt elmondja. Nem kell befizetni semmit, vállalják a 

karbantartást. 

Szivek Péter: Ha elkészül, lehet e bevételre számítani? 

Tóth Mihály: 40 -50 % -ban fenn tudja tartani az egyesületet. Most 7800/óra Dorogon.  

Vöröskői István: Nincs benne olyan kötelezettség, ami később további kötelezettséget ró ránk? 

Gond lehet az önrész összegével is.  

Tóth Mihály: Ha én megkeresem az önrész lehetőségét? 

Gaál Lajos: Nincs a jelenlegi állás szerint önrészre fedezet és nem is látható, hogy mikor lenne. 

Tóth Mihály: El kell fogadnom, ha nincs pénz,  

Kochnyák Sándor: Ha most nem is lehet, teljesen nem kellene elvetni. 

Gaál Lajos: Tehát a javaslat: Jelenleg nem javasolják a támogatást pénzszűke miatt, de ha 

jelenik meg olyan pályázat, amiben hitel konstrukció is van, támogatja műfüves pálya létesítését. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

30/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete jelenleg nem támogatja műfüves pálya létesítésére 

vonatkozó pályázat benyújtását, de ha jelenik meg olyan pályázat, amiben hitel konstrukció is 

van, támogatja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 
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Gaál Lajos: A Pagony vadásztársaság nyert egy pályázatot illegális hulladéklerakók 

megszüntetésére. A területek az önkormányzat tulajdonát képezik. Az önkormányzatot anyagi 

teher nem terheli, de a projekt népszerűsítésében, a lakosság figyelmének felhívásában 

közreműködik, ha a testület úgy dönt. 

Kérdezi a képviselőket, hogy az elmondottakkal egyetértenek-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

31/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete közre kíván működni a Pagony vadásztársaság által nyert 

illegális hulladéklerakók megszüntetése pályázat településen belüli, a lakosság részére történő 

példamutatás és a legitim szabályos hulladéklerakás és feldolgozás lehetséges módjának 

propagálásában részt vesz. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

  

Gaál Lajos: Az idén is javasolja támogatni a HPV oltást az életkorban következő 

leánygyermekek részére, a továbbiakban is az 50%-os támogatással. A gyermekorvossal felveszi 

a kapcsolatot a továbbiak megbeszélésére. 

Szivek Péter: A doktornő a beszámolója alkalmával említette, hogy lenne olcsóbban is. 

Gaál Lajos: Ebben is fog tárgyalni. 

Kérdezi a képviselőket, hogy a javasolt feltételekkel kívánják-e tovább folytatni a HPV oltás 

biztosítását? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

32/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a korábbi feltételekkel továbbra is biztosítja a HPV oltást a 

falu 14 éves korú leánygyermekeinek. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

Gaál Lajos: Még egy döntési kötelezettségünk van: a Kesztölc, Iskola u. 86-88. számú 

ingatlanok előtti 11200/14. hrsz-ú közúton történt pince- és partfalomlás tárgyában, a múlt 

testületi ülésen elfogadott 20/2011.(III.16. ) határozatát kell kiegészíteni azzal, hogy az 

önkormányzat vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság 

szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

Kérdezi a képviselőket, hogy a javaslatot elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 
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Kesztölc község Képviselő-testületének 

34/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete kiegészítve a 20/2011.(III.16. ) határozatát 

 úgy dönt, vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság 

szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. március 31. 

 

Zárt ülésen hozott határozat: 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

33/2011. (III.30.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete felülvizsgálati kérelmet nyújt be a Legfelsőbb Bírósághoz  

Pirityi Gábor és Horváth Edit  Bánk bán utca felőli bejárat létesítése ügyében folyó perben. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos az ülést bezárta. 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi veronika 

polgármester        jegyző 

 


